
 

 2021ינואר    26שלישי  יום                                                                   לכבוד: 
 י"ג שבט תשפ"א                                                                        ד"ר עינת קליש רותם, 

 ראש עיריית חיפה 
 

 נחשונים  - הנדון: המשך פעילות עמותת נחשונים במרכז הקהילתי צ'ארנה

  ו אמון הציבור בנבחרי  . תפקיד ראשת העירל ראשית, ברצוני להודות לך על המנהיגות האמיצה המשתקפת מפועלך בעיר מאז היבחרך  

דוגמאות חיוביות אנו נעזרים רבות בדמותך    נן גםוכאשר אנו רוצים להראות לבני הנוער בעיר ומדינה כי יש  נמצא כיום בשפל חסר תקדים

 לך אוזן קשבת. מכתב זה יימצא אצכי  י תקווהכולסיבה זו לצד סיבות אחרות  מ.  כמקור להשראה

נחשונים במתכונת ייחודית המשקפת שותפות עמוקה בין תנועת הבוגרים של השומר   - השנים האחרונות פועל מרכז קהילתי צ'ארנה    7- ב

ועיריית חיפה והוא הבית הקהילתי קריית חיים מערבית. קבוצות הנוער אשר   חינוכי של שכונת- הצעיר, עמותת בתי נוער הנחשונים 

הקבוצות מהוות מענה משמעותי    - שעות פעילות שבועיות    25מודרכות על ידי המדריכים של עמותת נחשונים פועלות במרכז בהיקף של  

  אשר עונה על צרכיהם ואתגריהם של בני ובנות הנוער בשכונת קרית חיים מערבית. ,וחיוני, לעיתים יחיד במינו

 שינוי משמעותי לטובה בכל המדדים: השנים האחרונות חל   7ב   פעילותנו בשכונהה מ תוצאכ

 גדילה משמעותית של מספר בני הנוער היוצאים להדרכה, פעילות התנדבותית בשכונה ולשנת שרות  •

 קיום פעילות קהילתית קבועה ואיכותית  •

 לפעילות הבלתי פורמלית גם בחופשים ובאופן משמעותי בתקופת הקורונה. שיפור בלימודים וביסוס קשר רציף בין בתי הספר   •

   במקום. מתקיימתאשר  תית ורחבהילדים בני ובנות נוער לוקחים חלק בפעילות מדי שבוע: בפעילות קבוצ 250

יון חינוכי עשיר ותואר ראשון בחינוך בלתי פורמלי אשר ניס   י, בעל30- שגילם למעלה מרכזים בוגרים    3פעילות זו מתקיימת בזכות  

 מובילים את מכלול הפעילות יחד עם מנהל מרכז הנוער במסירות יוצאת דופן. 

כיום רק מדריכה אחת מועסקת ע"י העירייה במשרה חלקית אשר לא תואמת את מספר השעות בפועל, מדריך נוסף עובד בהתנדבות. 

בנקודה זו החלטנו לא ו של העירייה,   ולא מספק  ודתה מדריכה שהדריכה במקום חמש שנים בתקן חלקיבאוקטובר האחרון סיימה את עב

 לאייש מחדש את המשרה ללא וודאות כלכלית על המשך השותפות עם העירייה. 

בשנתיים האחרונות התקיימו מספר פגישות עם אגף החינוך בעירייה בבקשה להסדיר את נושא השכר באופן מלא על מנת שהעמותה 

 ל להמשיך ולקיים את השותפות עם המרכז ולהפעיל את הקבוצות במקום. לצערנו לא נמצא עד כה כל פתרון לנושא. תוכ

 אל מול היקפי הפעילות הגדולים.משקף יעילות גבוהה מאוד  יין שהתקציב  . נצאש"ח לשנת פעילות  100הפער התקציבי הוא של  

אלו אתגרים אשר נוכל ונרצה להתמודד    –יים ההולכים וגדלים בתקופת הקורונה  לעמותה מחויבות עמוקה לבני הנוער בשכונה והכרה בקש 

לסיים את פעילותן של הקבוצות במרכז איתם יחד עם מרכז הנוער. לשם כך נדרש פתרון תקציבי אשר בלעדיו נאלץ, בכאב גדול,  

 ז באופן מיידי. ולהודיע למאות הילדים ובני הנוער ולמשפחותיהם על הפסקת הפעילות של העמותה במרכ

ולמנוע את  על מנת שהפעילות תימשך  ולסייע במציאת פתרון  עימנו בהקדם האפשרי  אני מבקש ממך בכל לשון של בקשה להיפגש 

ומשפחותיהם באם תיסגר הפעילות   בני הנוער  ובני הנוער המעידים על חשיבות קבוצות    –אכזבתם של  מצורפים מכתבים מהקהילה 

 הפעילות עבורם. 

  בברכה ותודה,

 בתי נוער הנחשונים  יו"ר –חגי מיורק                                                                               
 

                                                                   העתקים: 
                                                 מנכ"ל העירייה  - מר אוהד שגב  
 מחזיקת תיק החינוך בעיריית חיפה  –גב' סיגל ציוני  

 מ"מ מנהל אגף תרבות   -   ניר טיין
 מנהלת תחום נוער בעיריית חיפה   –לירז אלול שריג 


